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Besluitenlijst BCOV van 29 juni 2020 (conference call)

Aanwezig:
Dhr. E.J. Roest (Bloemendaal) - voorzitter
Mevr. M.H.F. Schuurmans-Wijdeven (Haarlemmermeer)
Mevr. A.E.H. Baltus (Heemskerk)
Mevr. A. Nienhuis (Heemstede)
Dhr. M. Smit (Beverwijk)
Dhr. G. Goedhart (Uitgeest)
Dhr. F.C. Dales (Velsen)
Dhr. D. Moolenburgh (Zandvoort) 

Mede aanwezig:
Dhr. A.F.M. Schippers (directeur VRK, secretaris)
Dhr. E. Groot (directiesecretaris, verslag)
Dhr. M. Rensen (teammanager sector Risicobeheersing)

Afwezig: 
Dhr. J. Wienen (Haarlem) 
Mevr. M.F. Kreuk (bestuurlijk adviseur)

1.0 Opening, mededelingen en 
De heer Roest opent de vergadering - die via een conference-call plaatsvindt - en deelt mede 
dat de heer Wienen zich voor de vergadering heeft afgemeld. 

1.1 Besluitenlijst van 6 april 2020

Besluit:
 de besluitenlijst van 6 april jl. ongewijzigd vast te stellen.

N.a.v. het verslag (jaarverslag 2019/3.1) biedt mevrouw Schuurmans aan vanuit 
Haarlemmermeer ambtelijk mee te denken in het DB voorstel voor de sturing van zorg en 
veiligheid.

1.2 Termijnagenda BCOV/AB
Voor wat betreft de jaarlijks vast te stellen uitgangspuntennotitie programmabegroting  
merkt mevrouw Nienhuis op dat zij van mening is dat de vaststelling van de notitie door het 
AB plaats dient te vinden en niet door het DB. De uitgangspuntennotitie bevat kaders voor de 
op te stellen programmabegroting die door het AB wordt vastgesteld. Daarmee zou het AB 
ook de uitgangspuntennotitie dienen vast te stellen.
De heer Schippers verwijst naar de door het bestuur vastgestelde nota Begroting- en 
budgetbeheer en de daarin vastgelegde cyclus. Bij de vaststelling van de nota is bepaald dat 
het DB verantwoordelijk is voor de uitgangspuntennotitie, deze vaststelt en vervolgens ter 
kennis van de bestuurscommissies en de colleges brengt.
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N.a.v. het vergaderschema merkt mevrouw Nienhuis op dat de maandag als vergaderdag 
haar slecht uitkomt. Zij vraagt of het mogelijk is de bestuursvergaderingen op een andere 
dag te laten plaatsvinden. De overige leden van de BCOV geven aan geen knelpunten met de 
maandag als vergaderdag te ondervinden, waarna de heer Roest vaststelt dat er geen 
noodzaak bestaat om op een andere dag dan de maandag te gaan vergaderen. Het 
vastgestelde vergaderschema blijft daarmee intact. 

2. Ter advisering AB

2.1 Advies AB over zienswijzen jaarverslag en programmabegroting 
Mevrouw Nienhuis verwijst naar de zienswijze van de gemeente Haarlemmermeer op de 
programmabegroting 2021, waarin Haarlemmermeer aangeeft zich te kunnen verenigen met 
de verhoging van de inwonerbijdrage over 2020 als gevolg van het prijsindexcijfer, maar niet 
met het aandeel daarin van € 30.000 voor Veilig Thuis. Zij sluit zich daarbij aan en merkt op 
dat in Heemstede door de betrokken wethouder wordt aangegeven dat de Stuurgroep Veilig 
Thuis het budget voor Veilig Thuis vaststelt en niet de VRK. Het toevoegen van de nominale 
ontwikkelingen aan dit budget door de VRK is dan ook volgens haar niet passend gelet op het 
feit dat dit de verantwoordelijkheid van de Stuurgroep betreft. Dat geldt ook voor de vraag 
op welke wijze de Cao-effecten moet worden meegenomen. Tot slot geeft zij aan dat er bij de 
gemeenten behoefte bestaat om inzicht te krijgen in de effecten bij de VRK van de COVID-
crisis op de gemeenten, zeker nu ook te verwachten is dat niet alle taken kunnen worden 
uitgevoerd.

Mevrouw Schuurmans merkt op dat Haarlemmermeer - gelet op het relatief kleine bedrag 
voor de nominale ontwikkelingen bij Veilig Thuis - zich in dit geval akkoord verklaart met de 
aantekening dat het de volgende keer anders moet worden gepresenteerd. Met de in het 
kader van nieuw beleid opgevoerde € 300.000 voor data-analyse kan zij instemmen, mits er 
na een jaar een businesscase beschikbaar is aan de hand waarvan kan worden vastgesteld 
wat de opbrengst is en of verdere investeringen zin- en waardevol zijn. Tot slot informeert zij 
naar de stand van zaken m.b.t. de invulling van de functies van hoofd financiën en de 
controller. Beide functies zijn van belang in de contacten met de regiogemeenten.

De heer Dales refereert v.w.b. de nominale stijging aan de bespreking in het DB en de daarbij 
gegeven toelichting op de totstandkoming van de afspraken. Deze zijn voor de 
programmabegroting 2021 niet herzien. T.a.v. van het voorstel data-analyse in het kader van 
nieuw beleid sluit hij zich aan bij het voorstel van mevrouw Schuurmans.   

De heer Schippers  geeft v.w.b. de opmerkingen over de nominale ontwikkeling bij Veilig 
Thuis aan dat de uitgangspunten die voor de VRK gelden nu ook van toepassing zijn op Veilig 
Thuis. Het niet indexeren van de nominale ontwikkeling bij Veilig Thuis resulteert zijns inziens 
in een bezuiniging. De Cao-ontwikkelingen en de effecten daarvan maken onderdeel uit van 
de VRK-begroting hetgeen ook geldt voor Veilig Thuis, waarvan het personeel in dienst is bij 
de VRK en daarmee onder de verantwoordelijkheid van het VRK-bestuur valt en niet van de 
Stuurgroep Veilig Thuis. V.w.b. de financiële gevolgen van de COVID-crisis licht de heer 
Schippers toe dat het niet mogelijk en haalbaar is gebleken om een betrouwbaarder beeld te 
schetsen dan nu in de 1e Bestuursrapportage is verwoord. De 2e Bestuursrapportage zal in 
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dat opzicht meer inzicht en duidelijkheid geven. Bij de huidige COVID-crisis is duidelijk 
geworden hoe belangrijk een goede en adequate informatievoorziening is, zeker in het kader 
van de digitalisering. Over de voortgang en de opbrengsten van de data-analyse zal na een 
jaar in de bestuursrapportage worden gerapporteerd.

Besluit: 
Het AB positief te adviseren over de volgende voorstellen:
1. In te stemmen met de reactie op de zienswijzen
2. De programmabegroting 2021-2024 definitief vast te stellen
3. Daarbij in te stemmen met de volgende voorstellen:

a. In te stemmen met de in de programmabegroting vervatte jaarschijf 2021 van het 
meerjareninvesteringsplan 2021-2024 en daarvoor de bijbehorende kredieten te 
voteren (zie bijlage 5.6 programmabegroting).

b. In te stemmen met de gewijzigde jaarschijf 2020 en daarvoor de bijbehorende 
kredieten te voteren (zie bijlage 5.6 programmabegroting)

c. In te stemmen met het eventueel betrekken van investeringen uit de jaarschijven 
2022-2024 van het MJIP 2021-2024 bij de aanbestedingen om zo een aantrekkelijk 
inkoopvolume en efficiënt inkoopproces te bevorderen. De uitlevering van dit soort 
investeringen gebeurt over meerdere jaren.

d. In te stemmen met het verhogen van het normbedrag voor investeringen van € 5.000 
naar € 10.000 en deze beleidswijziging te verwerken in de nota Begroting- en 
budgetbeheer;

e. De directie van de VRK mandaat te verlenen voor het aantrekken van langlopende 
leningen in 2021 tot maximaal € 9 miljoen.

f. Het nieuw beleidsvoorstel voor inzet data-analyse ad € 100.000 vast te stellen en over 
een jaar in de bestuursrapportage over de opbrengsten te rapporteren;

g. In te stemmen met een bijstelling van de inwonerbijdrage voor 2020 van € 1.068.000;
h. In te stemmen met de structurele verhoging van de inwonerbijdrage met ingang van 

2020 als gevolg van het onderdeel van de loonontwikkeling, bijdrage 
ziektekostenverzekering van € 150.000; 

i. In te stemmen met het toevoegen van het product Digitaal dossier (DDJGZ) aan het 
programma Jeugdgezondheidszorg en daarmee onderdeel te maken van de jaarlijkse 
indexering van de inwonerbijdrage;

j. In te stemmen met het verhogen van de gemeentelijke bijdrage met € 16.000 als 
gevolg van de overheveling bijdrage ‘opcenten RVP’ door het RIVM naar gemeenten.

k. De autorisatie van de besteding van de middelen in het programma Veilig Thuis te 
begrenzen tot het totaalbedrag minus € 662.500, totdat expliciete bestuurlijke 
toestemming is gegeven tot besteding van het bedrag. 

4. Het jaarverslag 2019 definitief vast te stellen
5. Met betrekking tot het rekeningresultaat als volgt te besluiten

a. Ten behoeve van uitgaven in het kader van de transitiekosten Veilig Thuis een 
bestemmingsreserve van maximaal € 875.000 in te stellen;

b. Het begroting saldo ad € 455.837 terug te betalen aan de gemeenten;
c. De gemeente Uitgeest te compenseren voor de vorming van de bestemmingsreserve 

transitiekosten Veilig Thuis conform de vaste verrekensystematiek ad € 16.916;
6. Het voorgestelde besluit naar aanleiding van het jaarverslag om een bedrag van 

€ 3.806.666 aan restantkredieten voor vervangingsinvesteringen over te hevelen naar 
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2020 conform specificatie bijlage 2 van het Jaarverslag;
7. Het voorgestelde besluit om in verband met de rechtmatigheid de in de jaarrekening 2019 

verantwoorde overschrijdingen, waaronder de overschrijding op kredieten ad € 113.718, 
alsnog goed te keuren.

2.2 Advies AB over begrotingswijzigingen  n.a.v. 1e Bestuursrapportage
Mevrouw Nienhuis acht het een goede zaak dat de kosten en baten van de COVID-19-crisis 
door de VRK apart worden geadministreerd. Zij refereert daarbij aan het advies van de CBV 
om compensaties van het Rijk mee te nemen in het totaalbeeld. Zij geeft aan geen 
voorstander te zijn van het inzetten van de post onvoorzien, maar dat pas te overwegen als 
duidelijk is wat het Rijk gaat compenseren. Daarbij verwijst zij naar het CBV-advies.
De heer Dales merkt op dat de post onvoorzien juist in de begroting is opgenomen om dit 
soort tegenvallers financieel op te vangen. Met het direct inzetten van de post heeft hij geen 
probleem. De heer Goedhart sluit zich hierbij aan.
De heer Roest deelt de opvatting van mevrouw Nienhuis en is voorstander van het voorlopig 
achter de hand houden van de post onvoorzien, omdat het inzetten anders ten gunste van 
het Rijk kan komen v.w.b. het door hen te compenseren bedrag. De heer Smit geeft aan dit 
wellicht tactisch verstandiger is, alhoewel hij daarbij opmerkt dat ook bij het Rijk bekend zal 
zijn dat de veiligheidsregio’s in hun begroting over een post onvoorzien beschikken. 
De heer Schippers geeft aan dat AEF op verzoek van het Rijk een rapport heeft opgesteld dat 
de basis moet aan vormen voor de door het Rijk bij de compensatie toe te passen 
verdeelsleutels. V.w.b. het inzetten van de post onvoorzien deelt hij opvatting van de heer 
Dales dat het in de begroting opnemen van een dergelijke post juist voor dit soort 
onvoorziene situaties bestemd is, waarbij opgemerkt kan worden dat het de eerste keer is 
dat daarop een beroep wordt gedaan. Hij geeft tot slot aan dat een advies hierover vanuit de 
CBV hem niet bekend is. Mevrouw Nienhuis merkt naar aanleiding hiervan op dat dit een 
nagekomen standpunt vanuit Haarlem en Zandvoort betreft.
Mevrouw Schuurmans acht het in dit geval voor de hand liggend de post onvoorzien aan te 
spreken.
De heer Roest stelt vast dat aan het AB een positief advies kan worden uitgebracht over de 
begrotingswijzigingen n.a.v. de 1e Bestuursrapportage 2020 en daarmee het inzetten van de 
post onvoorzien voor de dekking van de extra kosten van de COVID-crisis.

Besluit:
1. Kennis te nemen van de 1e Bestuursrapportage 2020;
2. Het Algemeen Bestuur positief te adviseren over:

a. De inzet van de post Onvoorzien ad. € 124.000 ter dekking van de extra 
kosten in het kader van de COVID-19 crisis; 

b. Het verschuiven van het krediet voor techniek en audiovisuele 
apparatuur in de OT-ruimte ad € 17.500 van 2021 naar 2020;

c. Het krediet voor techniek en audiovisuele apparatuur in de OT-ruimte te 
verhogen met € 5.000 en de extra lasten te dekken uit het vervallen 
krediet voor systeem voor videoconference.

3. Het Algemeen Bestuur positief te adviseren over de begrotingswijzigingen cf. 
Bijlage II van de Berap.

2.3 Advies AB over opdracht evaluatie 1e fase COVID-19 crisis
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Besluit:
Het AB te adviseren de opdracht evaluatie 1e fase COVID-19 crisis vast te stellen.

3. Beeldvorming

3.1 Stand van zaken bestuurlijk relevante brandweerdossiers
De heer Rensen heeft een toelichting op de stand van zaken v.w.b. de volgende bestuurlijk 
relevante brandweerdossiers (rekening houdend met de COVID-crisis):

- Uitgangspuntennotitie dekkingsplan: geen voortgang (huidige plan geldt tot 2022)
- WNRA: betreft rechtspositie vrijwilligers/landelijk onderzoek (vertraagd/na de zomer)
- Taakdifferentiatie: beroeps/vrijwilligers/uitwerking per regio (na de zomer)
- Bluswater: beperkte vertraging/voertuigen (vertraging inlopen bij implementatie)
- Duikposten/waterrisicoprofiel: nadere analyse uitvoeren (bestuurlijke behandeling 

nov/dec.)
- Beleidsplan Brandweer: uitwerking toekomstbeeld Incidentbestrijding vertraagd 

(2021)
- Spoorboekje risicobeheersing: aantal taken tijdelijk niet/verminderd uitgevoerd.
Volgende taken worden wel uitgevoerd:
-Nieuwe Toezicht Methodiek (w.o. meervoudige controles)
-Openbaar Brandmeldsysteem (OMS)/hercontroles-Inspecties BRZO (thema en fysieke 

controles)
-Brandveilig Leven (voorlichting scholen met lespakket en tankautospuit/flyeren bij 
 Ouderen)
-Voorlichting bij winkelcentra en op markten (met tankautospuit).
Uitgangspunt is dat per 1 september as. alle taken van de sector Risicobeheersing 

worden opgepakt, al dan niet o.b.v. een alternatieve aanpak (bijv. flyeren). 

T.a.v. de voorlichtingsactiviteiten merkt de heer Dales op dat het organiseren van open 
dagen bij de brandweer ook een goed middel is om in contact te komen met burgers 
en om nieuwe brandweervrijwilligers te werven

De heer Rensen geeft aan dat door de COVID-crisis de verwachting bestaat dat circa 
25% van de brandveiligheidscontroles qua planning niet kan worden uitgevoerd. 
E.e.a. is met de gemeenten afgestemd. Hij geeft daarbij aan te verwachten in 
september een scherper beeld te kunnen geven. Mogelijk dat er met inhuur nog wat 
achterstanden kunnen worden ingelopen.

Op de vraag van mevrouw Schuurmans of de inspecties van BRZO-bedrijven ook in de 
genoemde 25% zit antwoordt de heer Rensen dat dat niet het geval is en dat de 
inspecties normaal worden uitgevoerd.

Voor wat betreft de brandveiligheid bij zorginstellingen acht mevrouw Nienhuis het van 
belang dat hier nog een verbeterslag wordt gemaakt. Zij wijst daarbij op de primaire 
verantwoordelijkheid van de zorginstelling en geeft de heer Rensen de suggestie mee 
voor het flyeren op die locaties ook gebruik te maken van gemeentelijke ambtenaren 
die de zorginstellingen bezoeken. De heer Rensen geeft aan deze suggestie te zullen 
meenemen.

De heer Roest dankt de heer Rensen voor zijn bijdrage.

Besluit:
Kennis te nemen van de stand van zaken bestuurlijk relevante brandweerdossiers.
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4. Voor kennisgeving

4.1 Rapport IFV inzake de betrokkenheid gemeenteraden bij veiligheidsregio’s
Mevrouw Nienhuis merkt op dat er over dit onderwerp reeds meerdere rapporten zijn 
uitgebracht o.m. door de Raad voor het openbaar bestuur. Zij vindt het dan ook niet voor de 
hand liggend dat het IFV hiervoor door het ministerie van Justitie en Veiligheid is gevraagd.
Mevrouw Schuurmans spreekt van een zorgelijke ontwikkeling nu in het onderzoek  
vastgesteld is dat raadsleden afgezien van de brandweerzorg in het algemeen weinig kennis 
hebben van de andere wettelijk taken van de veiligheidsregio’s. Op haar instigatie wordt dan 
ook besloten het IFV-rapport met de begeleidende brief aan te bieden aan de raden (griffies), 
zodat daar het gesprek kan worden gevoerd om te bezien wat er nodig is om de kennis over 
en betrokkenheid van de raden bij de veiligheidsregio te vergroten.

4.2 Brief inspectie Justitie en Veiligheid over onderzoek bluswatervoorziening

4.3 Brief minister Justitie en Veiligheid aan Tweede Kamer over brandweerzorg

5. Rondvraag en sluiting 
De heer Roest licht toe dat de raad van Bloemendaal onlangs besloten heeft tot de bouw van 
een nieuwe brandweerkazerne in Bennebroek. Hij verzoekt dit mee te nemen in de 2e Berap, 
zodat met de bouw kan worden gestart.

Niets mee aan de orde zijnde sluit de heer Roest onder dankzegging voor een ieders inbreng 
de bijeenkomst.
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